
 

Referat styremøte 6 2022 
 

Dato: 24. august 2022 

Sted: TESS-bygget 

Deltakelse: Anders Crook, Vidar Larsen, Marius Skaar, Kjetil Wiik, og Tor Gjerrestad (Vara) 

Frafall: Roar Ingve Døving 

Erik ble valgt som referent. Referat fra forrige styremøte ble godkjent. 

 

Sak 6.1 
2022 

Sunnmørsalpene Hike&Fly 
Marius orienterte om planene for konkurransen Sunnmørsalpene 
Hike&Fly. Klubben vil stå som arrangør av konkurransen. Det ble diskutert 
støtte fra klubben til premier siden dette er et initiativ for å øke flygleden i 
området. 
Vedtak:  

- Klubben vil støtte premier for inntil kroner 3 000,- hvis 
arrangementet ikke får sponsorer  

Ansvarlig 
Marius 

Sak 6.2 
2022 

Finansiell situasjon 
Ingen nevneverdig aktivitet siden sist. Fra nå av vil Varamedlem i styret få 
rollen som skal signere utbetalinger i nettbanken sammen med Kasserer. 
Vedtak:  

- Kjetil ordner slik at Varamedlem (p.t. Tor Gjerrestad) også skal 
signere utbetalinger. 

Kjetil 

Sak 6.3 
2022 

Nybegynnerkurs 2023 
Tidligere initiativ for å skaffe instruktører ble diskutert. En ble enige om å 
støtte utdanning av nye instruktører for å se om vi får til et 
nybegynnerkurs neste år. Ulike kursmodeller med blant annet flyging i 
utlandet kan være aktuelt. 
Vedtak:  

- Klubben kan være med å dekke hele instruktørseminar-
kursavgiften til piloter som forplikter seg å holde kurs neste år. 

- En oppretter dialog om kursing i felleskap med andre klubber i 
nærområdet 

Anders 

Sak 6.4 
2022 

Valldal 2023 
Styret gjennomgikk prosessen om hvorfor det ikke ble avholdt 
sommerevent i 2022 og satt dato for dette neste år. Info til medlemmene 
om dette vil komme. 
Vedtak:  

- Dato for sommerevent ble satt til 2-4. juni 2023.  
- Kjetil booker hytter med telt/campingplasser.  

Kjetil 

Sak 6.5 
2022 

Årsfest i høst 
Suksessen fra fjoråret må gjentas. Lokasjoner og budsjett ble diskutert. 
Typisk antall påmeldte er 20-25 medlemmer. 
Vedtak: 

- Dato: Fredag 21. oktober 
- Marius booker Turheisa og catering. 

Marius 

Sak 6.6 
2022 

Faste tandempriser for klubbens tandempiloter Kjetil og 
Anders 



 

Det ble diskutert hvorfor dette kunne være nyttig for pilotene og hva 
andre klubber i nærområdet gjør.  
Vedtak:  

- Tandempiloter bør bestemme dette selv og om ønskelig kan det 
diskuteres med tandempiloter fra nærliggende klubber. 

Sak 6.7 
2022 

Status start og landing på «Heisa» 
Vidar ga en status på platten som er satt opp og at denne kommer til å bli 
fjernet. Det er fremdeles mulig å bruke starten allerede nå. 
Ingen vedtak. 

 

Sak 5.5 
2022 

Eventuelt 
- Neste styremøte: vedtatt dato ble diskutert. 

Vedtak: Neste styremøtet ble flyttet til 5. oktober 
- Vindpølse til «Pølsa»-starten vil bli laget og hengt opp til neste 

sesong. En skal lage en hyggelig av event ut av opphengingen av 
denne pølsen. 
Vedtak: Budsjett er inntil 2 000,-. 

- Det ble diskutert aktiviteten rundt vinsjebåten til Sindre og hvor 
positivt det hadde vært å denne i drift igjen. 
Ingen vedtak. 

 
 
- 
 
 
 
Vidar 
 
 
- 

 


